
Protokół   Nr  XVIII/09 
 

z XVIII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 19 lutego 2009 r. w godzinach od 12.00 
do 14.30 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 

Adn. 1. 
 
 XVIII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy –
Mieścisko – P.Elżbieta Kapczyńska. 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – P.Andrzeja 
Banaszyńskiego, sołtysów wis, zaproszonych gości i wszystkich uczestników dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią załączniki  Nr 1 i 2 do 
protokołu). 
 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że na 15 radnych Rady Gminy 
Mieścisko na dzisiejszej sesji obecnych jest 14, wobec czego Rada jest prawomocna do 
prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad XVIII sesji Rady Gminy 
Mieścisko, jaki radni i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję. Z kolei zwróciła się z 
pytaniem czy ktoś chciałby coś wnieść do porządku obrad ? 
Radni i goście nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku sesji. 
(Porządek obrad XVIII sesji Rady Gminy stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół  z ostatniej sesji Rady Gminy był 
do wglądu w biurze Rady. Nikt nie wniósł do niego uwag. W związku z powyższym 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o jego przyjęcie bez odczytywania. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez 
odczytywania. 
 
 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Hoffmann – ponowił sprawę podniesioną na ostatniej sesji dotyczącą nieświecących 
lamp na Popowo Kolonię i koło sklepu w Popowie Kościelnym. Co naprawią to jeden dzień 
świeci, a potem znowu nie świeci. Niech to raz naprawią raz a dobrze; 
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- radny Wojtyszyn: 
1) w związku z informacją w prasie, że Wojewoda Wielkopolski zakwestionował w roku 
2008 około 500 uchwał samorządów gminnych i powiatowych chciał się dowiedzieć jak na 
tym tle wygląda gmina Mieścisko ? 
2) w związku z informacją w prasie o darmowym internecie dla mieszkańców gminy Skoki  
i Wągrowiec. Radny prosił o zorientowanie się jaki to jest koszt i czy cos takiego wchodzi w 
grę do zrobienia u nas ?  
 
- radny Migas-ponowił zapytanie z wcześniejszych sesji dotyczące drogi w Miłosławicach 
wnioskując o jej przejezdność; 
 
- radny Rodzewicz: 
1) w związku z rewitalizacją wsi Mieścisko w ramach działania „Odnowa wsi” i planowaną w 
ramach jej rozbudową Ośrodka Zdrowia w Mieścisku zwrócił uwagę, że w tej chwili  jest 
linia unijna dla poprawy opieki zdrowotnej.Czy ewentualnie nie możnaby skorzystać dla 
realizacji tej propozycji ? 
2) czy nie opłacałoby się żeby działalność samorządu była transparentna interpelacje, 
zapytania radnych  były zamieszczane na stronie internetowej gminy i jednocześnie 
odpowiedzi P.Wójta ? 
 
 
Adn.6 Zapytania sołtysów 
 
- radny Witucki – w  związku z ostatnimi opadami deszczu i śniegu znowu 3,5 godziny nie 
było prądu. Jeśli tak dalej będzie to trzeba będzie  skarżyć Energetykę o odszkodowanie. Oni 
mają 48 godzin w roku na wyłączenia. A w tym roku chyba już mają około 10. Słupy są z 
1958 roku. Trochę zawieje, popada – światła nie ma. Kiedyś było pogotowie energetyczne – 
dzisiaj trzeba dzwonić po kosz. Co z rolnikami którzy mają małe prosięta, dojenie krów ? To 
się powtarza i jest coraz gorzej. 
 
- P.Chojnacki – sołtys wsi Jaworówko – jesienią zgłaszał wymianę 1 żarówki na lampie koło 
jego posesji i Energetyka nie przyjechała. Tam są tylko 2 lampy.1 świeci, a druga nie. Ta 
druga też zaczyna mrugać.  
 
- radna Kapczyńska – oceniła, że problem oświetleniowy doskwiera wszystkim na terenie 
całej gminy, w tym też w Mieścisku. 
 
Generalnie do tematu oświetlenia ustosunkował się Wójt Gminy. W swojej wypowiedzi 
poinformował, że wyłączenie prądu w Sarbii związana byłą z awarią izolatora w Budziejewie; 
Wtedy rzeczywiście trzeba było sprowadzić kosz. Jeśli są tak długie wyłączenia bez podania 
przyczyny to uważam, że dla przykładu ktoś powinien podać ich do Sądu. 
Wniosek P.Chojnackiego został przez Urząd zgłoszony, zostanie to monitowane. Wójt 
wskazał, że również te nowe żarówki często się przepalają. Jest to widoczne na lampach 
parkowych. Wójt zobowiązał się żeby wyłączenia prądu ograniczyć. W tej sprawie zostanie 
skierowane pismo do ENEA, jak również zostanie skierowane pismo do ENEI żeby tę 
żarówkę naprawić. 
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Adn. 7 
 
 Przewodniczący Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego – P.Andrzej 
Kuryłowicz przedstawił projekt sporządzonego spisu inwentaryzacyjnego i wykaz 
nieruchomości, które gmina nabyła z mocy prawa. 
(Informacja stanowi załącznik Nr 4  do protokołu). 
- radny Rodzewicz – wnioskował jak będą mapki wykonywane żeby przynajmniej te główne 
drogi były podpisane. Wtedy wiadomo jak to jest usytuowane. 
 
 
Adn. 8 
 
 Wójt Gminy przedstawił informację ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja Wójta stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 
 
 
Adn. 9 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowałą,  że sprawozdanie z działalności Ośrodka 
Pomocy Społecznej za rok 2008 przedstawiła P.Kierownik  na wspólnym posiedzeniu 
Komisji w dniu 9 lutego 2009 r. Każdy z radnych otrzymał w/w sprawozdanie aby mógł się z 
nim zapoznać. Przewodnicząca Rady zapytała czy radni mają pytania ? W związku z brakiem 
zapytań Przewodnicząca Rady poinformowała, że Rada sprawozdanie przyjmuje, 
podziękowała  P.Kierownik i pracownikom za wkład pracy wniesiony na rzecz osób 
potrzebujących. 
(Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej  za rok 2008 stanowi załącznik  
Nr 6 do protokołu). 
 
 
Adn. 10 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że P.Kierownik przedstawił sprawozdanie z 
działalności Zakładu Aktywności Zawodowej za rok 2008 w dniu 9 lutego 2009 r. na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Każdy z radnych otrzymał sprawozdanie. Z kolei 
zwróciła się do radnych  czy mają w związku ze sprawozdaniem pytania ? Nikt z radnych nie 
zgłosił pytań. Przewodnicząca Rady złożyła na ręce Głównej Księgowej ZAZ podziękowanie  
dla Kierownika i wszystkich pracowników  za dotychczasową pracę. 
(Sprawozdanie z działalności Zakładu Aktywności Zawodowej za rok 2008 stanowi załącznik 
Nr 7 do protokołu). 
 
 
Adn. 11 i 12 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że Sprawozdanie z realizacji Gminnego 
Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz  Sprawozdanie z realizacji 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii przedstawiła na wspólnym posiedzeniu Komisji  - 
P.Anna Twardowska. Każdy z radnych otrzymał w/sprawozdania. Przewodnicząca Rady 
zwróciła się do radnych  czy mają pytania do w/w sprawozdań ? Radni nie zgłosili zapytań. 
Przewodnicząca Rady podziękowała za złożone sprawozdania. 
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(Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
za rok 2008 stanowi załącznik Nr 8 do protokołu, sprawozdanie z realizacji Programu ds. 
przeciwdziałania Narkomanii stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 
W tym miejscu Wójt Gminy przedstawił informację o ilości zakupionego w 2008 roku 
alkoholu w gminie. W 2008 roku zakupiono wina, piwa i wódki na łączną kwotę  2.190.000 
zł, z czego na każdego mieszkańca przypada 361,50 zł. Następnie Wójt przedstawił  wartość 
zakupionego alkoholu w poszczególnych wsiach gminy ze wskazaniem na wzrost lub spadek 
w stosunku do roku ubiegłego. 
Jeśli chodzi o strukturę zakupionego alkoholu to przedstawia się ona następująco: 
- piwo – 1.173.000 zł 
- wino – 216.000 zł 
- wódka – 752.000 zł 
 
 
Adn. 13 
 
Przewodnicząca Rady Gminy złożyła informację z pracy  w okresie międzysesyjnym 
związanej z pełnioną funkcją: 
- 17 grudnia 2008 r. – brała udział w otwarciu dworku „Róża Poraja” w Budziejewie, 
- 3.01.09 – na zaproszenie Marszałka Województwa brała udział w spotkaniu noworocznym, 
- ….   Udział w obchodach 90-rocznicy Powstania Wielkopolskiego i II rocznicy nadania 
Gimnazjum jego imienia; 
- 7 stycznia 2009 r. w spotkaniu noworocznym z pracownikami Zakładu Aktywności 
Zawodowej w Gołaszewie; 
8 stycznia 2009 r. na zaproszenie Zarządu Gminnego OSP w spotkaniu opłatkowo-
noworocznym ze strażakami naszej gminy; 
- 10 stycznia 2009 r. – udział w spotkaniu noworocznym organizowanym przez Wójta Gminy, 
- 14 stycznia 2009 r. – w koncercie upamiętniającym „Sprawiedliwy wśród narodów świata” 
upamiętniającej Irenę Lendlerowa w aulii UAM w Poznaniu; 
- 15 stycznia 2009 r. – udział w spotkaniu opłatkowym połączonym ze zebraniem 
sprawozdawczym zorganizowanym przez OSP w Mieścisku; 
- 5 lutego 2009 r. – udział w zebraniu wiejskim w Mieścisku, którego celem było 
wypracowanie Planu Odnowy Wsi Mieścisko; 
- 9 lutego 2009 r. – udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady; 
- 13 lutego 2009 r. -  udział w uroczystym apelu z okazji Święta patrona Szkoły Podstawowej; 
Ponadto Przewodnicząca Rady pełniła dyżury w biurze Rady Gminy we wtorki w godzinach 
od 14.00 do 15.00. 
 
 
Adn. 14 
 
Informację z pracy w okresie międzysesyjnym złożyli Przewodniczący Komisji: 
- radny Migas – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska 
 i Komunikacji: 
Komisja odbyła 2 posiedzenia: 
Ø 6 lutego br. –tematem była:  

1.„Przebieg akcji zimowego utrzymania dróg w roku 2009”. 
2. Informacja o wykonanych remontach na drogach powiatowych i chodnikach gminy za rok 
2008 oraz planowane remonty na rok 2009. 
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W posiedzeniu wzięli udział: Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg, Prezes SPPU „Mikorol”, 
radny powiatowy –Leszek Bodus 
Ø 9 lutego br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy na temat zaopiniowania 

materiałów na sesję Rady Gminy. 
 
- radny Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 
Komisja odbyła 2 posiedzenia: 
Ø 5 lutego br. tematem była „Realizacja wybranych uchwał Rady Gminy Mieścisko za 

rok 2008” 
Przewodniczący Komisji odczytał na sesji protokół z przeprowadzonej kontroli. 
Ø 9 lutego br.  – wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. 

 
- radna Starosta – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych 
i Samorządu: 
Komisja odbyła 2 posiedzenia: 
Ø 27 stycznia br. tematem był: „Kalendarz imprez sportowych i kulturalnych na rok 

2009 – posiedzenie z udziałem osób odpowiedzialnych za działalność kulturalną na 
terenie gminy. 

Ø 9 lutego br. – Komisja Rewizyjna Rady Gminy 
Temat posiedzenia wynikający z planu pracy dot. sprawozdania z działalności OPS za rok 
2008 jest w porządku dzisiejszej sesji. 
 
- radny Kuryłowicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego  
i Budżetu: 
Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji w dniu 9 lutego 2009 r. 
 
 
Adn. 15 – Podjęcie uchwał 
 
- uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w 2009 roku. 
Przedmiotem uchwały jest zaciągniecie pożyczki ogółem do kwoty 800.000 zł na zadanie 
„Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Mieścisku, w tym do realizacji w 2009 roku do kwoty 
400.000 zł i w 2010 roku do kwoty 400.000 zł. Ponadto Wójt poinformował, że nasz wniosek 
do pieniędzy unijnych został już w drugiej edycji zakwalifikowany tak, że jeśli będzie III 
pozytywna to wtedy będziemy podpisywali umowę i wtedy potrzebne są pieniądze jako 
udział własny z tej pożyczki. 
W związku z opiniowaniem projektu uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji radni na 
sesji nie wnieśli do niego zapytań. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w 2009 roku została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2009 rok. 
Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały był przedstawiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 
W wyniku zmian zwiększa się dochody budżetu gminy jak również wydatki budżetu o kwotę 
176.520 zł. 
Skarbnik Gminy pokrótce omówiła zmniejszenia i zwiększenia w poszczególnych działach. 
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Skarbnik Gminy powiadomiła, że przyszła już ostateczna kwota subwencji i ostateczna kwota 
dotacji. Niestety te kwoty ulegają zmianie na niekorzyść. O  około 82 tys.zł  zmniejsza się 
subwencja oświatowa i zmniejszają się wydatki z zakresu pomocy społecznej. Te zmiany 
zostaną przedstawione na następnym wspólnym posiedzeniu Komisji. 
- radny Rodzewicz – przypomniał, że są tzw. Stałe wydatki sztywne, których nie można ciąć; 
- Wójt – „w momencie tej informacji zrobiłem spotkanie z dyrektorami i zwróciłem uwagę na 
priorytety. Na razie remonty wszystkie wstrzymać. Pierwsza rzecz to ludzie. Dzisiaj 
dyrektorzy maja się rządzić tym co mają, a resztę ręcznie sterować bo do końca roku zostało 
jeszcze 10 miesięcy. Dzisiaj trudno powiedzieć co będzie się działo”; 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie 
poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych Rady Gminy uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik  Nr 11 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
położonej w Mieścisku ul. Osiedle Michałowskie, działka nr 1016/1. 
Wyjaśnień do projektu udzielił Wójt Gminy. 
Przedsiębiorstwo Energetyczne Firma PL Energia S.A z Karlina zamierza zbudować na 
terenie Mieściska infrastrukturę gazową obejmującą sieci gazowe i stację paliw, co da 
mieszkańcom możliwość korzystania z gazu ziemnego. Firma ta zwróciła się do gminy o 
umożliwienie jej zakupu w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej w Mieścisku ul. 
Osiedle Michałowskie, stanowiącej własność Gminy na umiejscowienie stacji rozprężania 
gazu ziemnego. Rada może zwolnić z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości 
przeznaczonej na realizację urządzeń infrastruktury technicznej. 
- radny Rodzewicz – zapytał jaka jest proponowana cena za 1 m2. 
- Wójt – odpowiedział, że po uchwale Rady dokonuje się wyceny. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik  Nr 12  do protokołu. 
Przewodnicząca Rady zarządziła 15-minutową przerwę. Po przerwie obrady zostały 
wznowione i kontynuowano punkt związany z podjęciem uchwał. 
 
- uchwała w sprawie uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest na 
terenie Gminy Mieścisko do roku 2032”. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta Gminy w/w program wynika z ogólnopolskiego programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest. Podstawowym długoterminowym celem 
Programu Usuwania Wyrobów zawierających azbest z terenu gminy jest likwidacja skutków 
oddziaływania azbestu na środowisko i zdrowie mieszkańców Gminy. Zgodnie z założeniami 
„Programu usuwania azbestu z terytorium Polski” oraz wytycznymi Unii Europejskiej cel ten 
zostanie osiągnięty do końca 2032 roku. 
Zgodnie z Programem azbest musi być zabezpieczony przez firmę specjalistyczną, w 
odpowiednich warunkach. Gmina i powiat będzie pomagała czyli finansowała składowanie 
(utylizację) azbestu, bo dodatkowym kosztem przy rozbiórce i wymianie dachu jest 
zawiezienie tego azbestu na składowisko i zapłacenie za jego przyjęcie. 
- radny Rojewski – zwrócił uwagę, że w gminie jest dużo małych powierzchni garaży, 
budynków gospodarczych. Gdzie ich właściciele mają składować eternit ? 
- Wójt – wyjaśnił, że do tego Programu będzie jeszcze zrobiony regulamin i należy to 
rozpatrywać kompleksowo. 
Zakładany czasowy harmonogram prac  z ujęciem procentowym planowanej ilości usuniętych 
wyrobów zawierających azbest zatwierdzona przez Radę Gminy jest następujący: 

 



 7 

 
- etap I  lata 2007-2012  10% 
- etap II lata 2013-2022  35% 
- etap III lata 2023-2032  55 % 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 13 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie Gminnej Bibliotece Publicznej 
im. Czesława Chruszczewskiego, nieruchomości zabudowanej położonej w Mieścisku  
ul .Kościuszki 11, działka nr 528/2. 
Przedmiotem uchwały jest oddanie w użyczenie Gminnej Bibliotece Publicznej  na okres 10 
lat, nieruchomości zabudowanej położonej w Mieścisku ul. Kościuszki 11, oznaczonej 
geodezyjnie jako działka nr 528/2 o powierzchni 0,4090 ha, zapisanej w KW nr 44585 w 
Sądzie Rejonowym w Wągrowcu (Dom Kultury w Mieścisku). 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta potrzeba oddania w użyczenie nieruchomości wynika z faktu, 
że Gminna Biblioteka Publiczna występuje do programu „Odnowa wsi” o środki z PROW na 
termomodernizację i remont Domu Kultury, jak również wyposażenie do orkiestry i etc. 
Jednym z wymogów jest aby jednostka składająca wniosek była  dysponentem gruntu na 
którym stoi. Może to być forma własności, dzierżawy lub użyczenia. Złożenie wniosku jest 
najpóźniej do 1 kwietnia br. Uzgodniliśmy, że gmina będzie składać wniosek na remont 
świetlic w Żabiczynie i Kłodzinie, Biblioteka złoży wniosek na termomodernizację, wymianę 
okien i remont kieszeni w DK, Parafia Mieścisko chce złożyć wniosek na wymianę dachu. Na 
daną miejscowość jest 0,5 mln zł. Jednocześnie trzeba mieć 20% swojego udziału. 
W związku z brakiem pytań do projektu uchwały omawianej na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Rady Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod 
głosowanie. 
Na 14 radnych uchwałą w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 14 
do protokołu. 
 
Adn. 16  
 
 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy. 
- radnemu Wojtyszynowi – w 2008 roku zostało wydane 1 rozstrzygnięcie Wojewody  
stwierdzające nieważność uchwały Rady Gminy Mieścisko w sprawie wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Mieścisko, obejmującym lata 
2008-2012.Podstawą rozstrzygnięcia było nie ujęcie w w/w/ Programie zasad polityki 
czynszowej, które są obowiązkowym elementem Programu. Gmina Mieścisko w/w zasady 
miała określone w odrębnej uchwale. Rada Gminy na sesji w dniu 20 sierpnia 2009 r. podjęła 
nową uchwałę w sprawie wieloletniego programu uwzględniającą powyższe zasady polityki 
czynszowej. 
- w sprawie darmowego Internetu – Wójt pozostawił sprawę do wyjaśnienia; 
- radnemu Migasowi – w sprawie drogi. Jest to w gestii powiatu. Wymaga to fizycznego 
podzielenia i wkopania kamieni; 
- radnemu Rodzewiczowi  - rewitalizacja związana jest z odnową czegoś starego. W zamyśle 
jest  aby wybudować nowy ośrodek zdrowia parterowy, dostępny do wszystkich, który na 
dzisiaj nie odpowiada pewnym standardom. Ten program jest i on się nie zamyka. Na budowę 
jest inny program: „Poprawa zdrowotności na wsi”. Tamta linia o której Pan mówił 
skierowana jest na remonty takich obiektów; 
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W kwestii pytań i odpowiedzi przez Internet – „jeśli radny pyta na sesji, ja mu odpowiadam 
na stan mojej wiedzy, tej którą zgłębię. Jeśli pójdzie w sieć to już musi być usankcjonowane. 
Ja mogę odpisywać, ale to będzie trwało. Została założona zakładka o naszej gminie. Jeśli tam 
maja dyskutować dzieci z Gimnazjum , Szkoły Podstawowej o mnie, czy o Radzie i wyrażać 
swoje opinie. Jest to jeszcze na stronie „nasza klasa”- to nie dla mnie. Poziom tamtejszej 
dyskusji jest czasami bardzo niski. Ja tam nie chcę zaistnieć w taki sposób. Ja tam nie będę 
odpowiadał. Chodzi o nasz autorytet. Protokoły z sesji publikowane są w BIP-ie. Każdy z 
mieszkańców może mieć komentarz, który może przysłać. Wtedy wiemy z kim dyskutujemy. 
 
Adn. 17 - Wolne głosy i wnioski 
 
- radny Witucki – z przykrością stwierdził, że tak niedawno mieszkańcy wpłacali po 1000 zł 
na światłowód a na dzień dzisiejszy nie mogą założyć neostrady z uwagi, że stan techniczny 
urządzeń nie odpowiada; 
- radny Wojtyszyn – dodał, że te same osoby, które uzyskały odpowiedź negatywną z TPSA, 
zwróciły  się do NETI i mają Internet; 
- radna Kapczyńska – prosiła o informację na temat wypoczynku dzieci w czasie trwających 
ferii zimowych. 
- Wójt poinformował, że w okresie ferii zimowych czynny jest Dom Kultury, Przedszkole, 
sala gimnastyczna, wyjazdy na basen, wyjazdy na lodowisko, P.Skrzypczak na zaproszenie 
organizuje we wsiach zajęcia świetlicowe. 
Związek Rolników „Samoobrona” dofinansowuje dla 150 dzieci osób opłacających składkę 
KRUS wyjazd do Zakopanego i na Słowację. 
- P.Wieczorek – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej – uzupełniła, że stażystki z GBP 
jeżdżą na wsie i w świetlicach prowadzą zajęcia; 
- Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu 17 marca 2009 r. odbędzie się wspólne 
posiedzenie Komisji Rady, a 25 marca br. sesja Rady Gminy. 
W  związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła  XVIII sesję Rady Gminy. 
 
 
 
      Protokółowała:        Przewodniczyła sesji: 
  
  Wiesława Kujawa            Elżbieta Kapczyńska 
 
 Inspektor ds. obsługi organów    Przewodnicząca Rady Gminy 
 gminy 

 


